
  

 

Referat Skolebestyrelsesmøde 

Den 25. april 2022 fra kl. 17.30–19.55 – afd. Glumsø 

Tilstede: Rikke M, Maria, Mette, Bendt, Martin, Søren, Stefan, Tina, Lisbeth, Sisse 

Fravær: Palle, Maria S. Stine, Nicolaj 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

201 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Kan dagsordenen godkendes? 
Godkendt  

202 - 17.35-18.00 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejderrepræsentanter, 
nyt fra afdelingerne 
(I) 
 

• Tilbagemelding på FRO: granskningsrapporten blev fremlagt. Se 
sag 207. Skolebestyrelserne havde eget pkt med fokus på at tale 
sammen, samt fokus på tildelingsmodel. Skolestruktur blev 
drøftet kort. 3/5 er der speeddating møde med politikerne – se 
sag 208 

• Status for ansættelses af pædagoger 
Der er samtaler for pædagoger 28/4 og 2/5 

• Afbureaukratisering ifht administrative arbejdsgange: der er sat 
en proces i gang med mulighed for at fremsende forslag til at 
fjerne arbejdsgange og adm opgaver med dokumentationskrav, 
som vi mener kan afvikles. Bestyrelsen opfordres til at komme 
med forslag.  

• Administrativ lederstilling er opslået med samtaler 19/5. 
 

203 – 18.00-18.30 

Budget for 22/23 
(B) 

• Henrik Bergman deltager i punktet, og præsenterer udkast til 
budget for kommende skoleår.  

 
Budgettet for 2022/2023 blev gennemgået og godkendt. 

 

Pause 

 

•  

204 – 18.30-18.45 
Status omkring BUS tider 
22/23 og de kortere skoledage 

(I) 

 

• Henrik Bergman giver en status på situationen omkring bustider 
for kommende skoleår, med fokus på de kommende kortere 
skoledage.   
 
Der er endnu ingen endelig afklaring, men der forventes ingen 
problemer med at flytte på køretiderne. Det forventes at være 
på plads umiddelbart op til sommerferien. 

 

205 – 18.45-19.05 
Årsberetning  
(B) 

 

• Klargøring af endelig årsberetning, og godkendelse heraf 
 
Årsberetningen er i proces: 

Beretningen er lavet som en sang. Det undersøges om det er lovligt 
at bruge den valgte musik på facebook/skolens hjemmeside. Der 
tages billeder/videoklip med børn i baggrunden og der er enkelte fra 
bestyrelsen der synger. Deadline medio juni. 

206 – 19.05-19.20 

Valgmøde den 17/5 kl. 19 
(B) 
 

• Valgbestyrelsen mødes den 27/4 og laver program til valgmøde 
for interesserede kandidater til skolebestyrelsen. 

• Har bestyrelsen forslag der bør vendes på valgmødet, eller ting 
der skal informeres om. 



  

• Valgmødet afholdes den 17/5 kl. 19 på afd. Holsted – det er 
håbet at hele den nuværende bestyrelse deltager i mødet   

 
Der skal ikke være noget særligt tema, der skal drøftes bortset fra 
det overordnede ifm bestyrelsesarbejdet og valget. 
 

 

207 – 19.20-19.40 
Granskningsrapporten  
(I) 
 

• Præsentation af resultaterne fra granskningsrapporten, som blev 
præsenteret for BUU den 4/4-22 

Et konsulentfirma har interviewet politikere, ledere og medarbejdere 
indenfor politikområdet. Opgaven har været at undersøge, hvor der 
er mulighed for at forbedre noget indenfor området. 
Fokusområderne præsenteres for BUU på mandag 
Tværgående: 

• Børne- og ungepolitikken overvejes, ifht om den skal revideres 

• Administrativt Og politisk skal overvejes ifht mere sammenhæng 
ml. politiske beslutninger og implementering af dette. Dvs dialog 
og fælles forståelse skal styrkes 

• Tydeliggørelse af kvalitetskrav og serviceniveau politisk 

• Hvordan kan samarbejde og dialog styrkes ml Børn og Unge og 
CDS området. Herunder afklaring af ledelsers 
beslutningskompetence og handlerum 

• Kan der blive mere ensartethed ifht styring af økonomi feks 
gennem fælles skabeloner. 

Skoleområdet: 

• Overvejelser over evt ny skolestruktur – evt forundersøgelse 
inden sommerferien, med beslutning i efteråret 

• Overvejelser over tildelingsmodel – herunder fordeling af 
20.2 tildeling. 

• Undersøge hvordan man kan styrke de almene 
børnefællesskaber – dvs hvordan kan vi sikre, at flere børn 
bliver i almendelen. 

• Tilbudsviften og måden vi visiterer på undersøges, ifht om 
den kan blive mere ensartet og mere tydelig. Herunder 
styrkelse af samarbejdet ml. centrene. 

• Overvejelse over om skolernes budgetår skal overgå til 
kalenderår. 

 
208 – 19.40 -19.50 

Møde med BUU den 3/5 
 

• Dialogmøde med BUU den 3/5-22 hvor Sisse, Rikke og Stefan 
deltager. Hvilke temaer skal vi tage med til BUU? 

 
Der er afsat en halv time til skolen, Rikke og Sisse mødes med Stefan 
for at lave dagsorden 

209 – 19.50 -19.55 

Evt.  
 

•  

Punkter til kommende 

møder – næste møde 9/6 på 
Holsted 

 

• Udkast til mødedatoer til bestyrelsesmøder kommende skoleår, 
samt årshjul for 22/23  

• Drøftelse kommende skoleårs indsatsområder og skolens 
virksomhedsaftale 

• Drøftelse af indhold fra bestyrelsen på forældremøder i 
kommende skoleår 



  

• Evt. trivselsmåling eller brugertilfredshedsundersøgelse – hvis 
data er kommet (Forslag at det udskydes til den nye bestyrelse) 

• Budgetopfølgning(stefan) 

• Tak for samarbejdet i denne bestyrelsesperiode 
• Klumme 
Status på granskningsrapporten og BUUs beslutninger ifht denne. 
 
 

 


